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UCHWAŁA NR  XXXIV/345/V/2008 

RADY MIASTA POZNANIA 

z dnia 18 marca 2008 r. 

 

w sprawie zlecenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Polityki Mieszkaniowej Rady 

Miasta Poznania zbadania skargi lokatorów mieszkań przy ul. Święty Marcin 

na Prezydenta Miasta Poznania. 

 

Na podstawie art. 229 pkt 3 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. – Kodeks postępowania 

administracyjnego ( Dz. U. z 2000 r. Nr 98, poz. 1071, z 2001 r. nr 49, poz. 509, z 2002 r. Nr 

113, poz. 984, Nr 153, poz. 1271, nr 169 poz. 1387, z 2003 r. nr 130, poz. 1188, nr 170, poz. 

1660, z 2004 nr 162, poz. 1692, z 2005 r., nr 64 poz. 565, nr 78, poz. 682, nr 181, poz. 1524 ) 

oraz art. 23 ust. 1 pkt 2 Statutu Miasta Poznania (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2003 r. Nr 54, 

poz.1014, z 2004 r. Nr 187, poz. 4329 ) uchwala się, co następuje: 

 

§ 1 

 

Zleca się Komisji Gospodarki Komunalnej i Polityki Mieszkaniowej Rady Miasta Poznania 

podjęcie czynności kontrolnych w celu zbadania skargi lokatorów mieszkań przy ul. Święty  

Marcin na Prezydenta Miasta Poznania. 

 

§ 2 

 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Komisji Gospodarki Komunalnej  

i Polityki Mieszkaniowej Rady Miasta Poznania, który o wynikach pracy Komisji 

poinformuje Radę Miasta Poznania. 

 

§ 3 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Poznania 

 Andrzej Nowakowski 
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UZASADNIENIE 

DO PROJEKTU UCHWAŁY 

RADY MIASTA POZNANIA 

 

w sprawie zlecenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Polityki Mieszkaniowej Rady 

Miasta Poznania zbadania skargi lokatorów mieszkań przy ul. Święty Marcin 

 na Prezydenta Miasta Poznania. 

 

Lokatorzy mieszkań przy ul. Święty Marcin  od 1989 r. starają się o wykup 

zajmowanych mieszkań komunalnych, a  następnie w dniu 12 lutego 2008 r. złożyli skargę na 

Prezydenta Miasta Poznania dotyczącą nieprawidłowości na różnych etapach  postępowania 

w związku z realizacją wniosków o wykup mieszkania. 

Lokatorzy mieszkań przy ul. Święty Marcin  skarżą się, na brak spójności  

w załatwieniu ich sprawy pomiędzy Urzędem Miasta Poznania, Zarządem Komunalnych 

Zasobów Lokalowych oraz Wydziałem Gospodarki Nieruchomościami. 

Skarżący wskazują, iż ZKZL informował ich, że wykup mieszkań uzależniony jest od 

połączenia podzielonej wcześniej nieruchomości przez Wydział Gospodarki 

Nieruchomościami w jedną działkę. Natomiast z uzyskanej z ww. Wydziału informacji z dnia 

31.01.2008 r. wynika, iż Wydział czeka na zatwierdzenie kartoteki poinwentaryzacyjnej  

z ZKZL. Wydział domagał się tego pismami z października 2006 r., stycznia 2007 r., oraz 

monitem z 15.01.2008 r. Skarżący wskazują, że urzędnicy nie podejmują skutecznych 

działań, aby usunąć przeszkody uniemożliwiające wykup mieszkań przez lokatorów. 

 Lokatorzy wnioskują o zbadanie skargi przez Radę Miasta pomimo, że otrzymali  

w swojej sprawie wyjaśnienia ze strony Miasta. 

 
 

Przewodniczący Rady Miasta Poznania 

 Grzegorz Ganowicz 

 


